
Maastricht, dinsdag 31 oktober 2017

Betreft: Aanvullende vragen over het raadsvoorstel Tarievennota Sport, nummer 
2

Geachte heer Willems,

Bij dezen doen wij u een aantal vragen toekomen over het raadsvoorstel 
‘Tarievennota Sport’. Het verzoek aan u is om deze vragen te beantwoorden voor 
de betreffende raadsronde. 

In uw brief van 29 september 2017 heeft u de gemeenteraad op de hoogte 
gebracht van de financiële consequenties voor de 33 grootste 
buitensportgebruikers.

1. In tabel 1 worden de voetbalverenigingen RKHSV en DBSV als een post 
neergezet. Het betreft hier echter twee aparte sportverenigingen. Waarom 
zijn deze verenigingen niet apart weergegeven?

2. In tabel 2 is voetbalvereniging DBSV niet meer opgenomen. Graag een 
reactie van u. 

3. U heeft in het voortraject een klankbordgroep ingesteld. Hoe kan het dat 
deze klankbordgroep alleen is bezocht door twee binnensportverenigingen 
en geen buitensportvereniging?

In afwachting van uw antwoord,

Mat Brüll
Niels Peeters
Namens de gemeenteraadsfractie van CDA Maastricht
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